
U ovom kritičnom času našu ulogu ponovno 

određuje Lyndon LaRouche 

 

Joseph Cotto objavio je jučer drugi od četiri dijela intervjua s Lyndonom LaRouche-
em u San Francisko review of books. Dva gledišta onog što je LaRouche kod toga 
rekao imaju poseban značaj glede naše presudne uloge u povijesti u ovom 
jedinstvenom času. Značaj može biti očigledan nekima, no nadogradimo ga malo. U 
tom intervjuu LaRouche se složio s Cottom da su američki narod „zatupili“, no dodao 
je, „naravno još uvijek postpji potencijal preokreta te sklonosti. Ljudska bića su 
ljudska bića, i kad jednom dobiju nadu u svoju budućnost, to im je nadahnuće u 
popravak.“ 

To je posebna i najvažnija stvarnost koja je pred nama – iako nitko ne može znati 
koliko dugo će trajati. Stotine milijuna ljudi ili više – ne samo u SADu već i u mnogim 
drugim zemljama – odjednom imaju nade u svoju budućnost, što nisu imali već 
mnogo godina. Naši planovi za čovječanstvo, a njih dijelimo s Vladimirom Putinom 
Rusije i kineskim vodstvom, prodrli su kroz beznađe uvriježeno u naše sugrađane. 

Više nema beznađa. To je ogromna promjena. 

Na kraju segmenta LaRouche je rekao, 

„Uz navedene ekonomske podatke o prilikama radne snage SADa, kraći 

životni vijek, ovisnost o drogama, stope samoubojstava, nezaposlenost – 

stvarni napor će biti nužan da se poveća stvarna produktivnost rada. A 

Trump će biti u problemu oko toga, jer ne zna kako protumačiti svoj 

argument. Sam Trump će razumjeti argument, no mnogi ljudi uključeni s 
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njim, naprimjer u njegov ekonomski tim, morat će se suočiti s time i 

razumjeti ga." 

Na vrlo jezgrovit način, LaRouche je točno ukazao na nezamjenjivu potrebu za našim 
vodstvom, za njegovim vodstvom u ovom času – koliko dug taj čas bi mogao trajati. 
LaRouche-ev argument nije ograničen na Donalda Trumpa – pogledajte samo na 
njegov sadržaj. Radi se o temi LaRouche-eva „Četiri nova zakona“, a nitko je ne 
može pružiti osim nas – i to samo do mjere do koje smo savladali tu koncepciju, i do 
koje pak mjere možemo zaraziti druge s time. „Ne budite u panici“, kao što je 
LaRouche nedavno rekao svojim suradnicima, usredotočite se na to. 

17. veljače 2016. 


